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       Time Well Spent For Dean Cain and Son

DEAN CAIN HELD TIGHT TO HIS 11-MONTH-OLD son, Christopher, while taking a stroll recently in Los Angeles with his girlfriend - and Christopher's  mother - Spanich model Samantha Torres.  The 34-year-old actor, who has dated Brooke Shields and Pamela Anderson, seems to be adjusting well to fatherhood and had said that his son is "the best thing that ever happened to me."  Cain is most well-known for his four-year role as Superman on the TV series       Lois & Clark : The New Adventures of Superman and is currently the host of TBS's Ripley's Believe It or Not.
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Un temps bien choisi pour Dean Cain et son fils

DEAN CAIN TENAIT TRÈS FORT SON FILS DE 11 MOIS Christopher, alors qu'ils prenaient une marche récemment à Los Angeles avec sa petite amie - la mère de Christopher - la modèle  espagnole Samantha Torres.  L'acteur de 34 ans, qui a fréquenté  Brooke Shiels et Pamela Anderson, semble très bien s'ajuster à  son rôle de père et a déjà dit que son fils était  "la meilleure chose qui me soit arrivée."  Cain est connu  pour les quatre ans où il a campé le rôle de Superman  dans Loïs et Clark : les Nouvelles Aventures de Superman et est présentement l'hôte de Ripley's Believe It or Not, à TBS
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